
P R O T O K Ó Ł  Nr XXXII/2016
ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie

odbytej w dniu 29 grudnia 2016 r.

Początek sesji godz. 9.00
Zakończenie sesji godz. 10.00

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu).
Zaproszeni goście: wg załącznika Nr 2 do protokołu.

Radni obecni - 12
Radni nieobecni -   3
Radni nieobecni -   Joanna Dzika

    Joanna Karabinowska
    Krzysztof Kijański    
        

Adn. pkt 1. Otwarcia  XXXII  zwyczajnej  sesji  Rady Miejskiej  dokonał  Przewodniczący 
Rady Miejskiej  –  Radosław Gross,  stwierdzając  na  podstawie  listy  obecności  quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał.

Powitał radnych oraz zaproszonych gości.
Następnie przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie i odczytanie porządku obrad
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji
3. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów 
4. Informacja  z  działalności  Burmistrza  w  okresie  między  sesjami  oraz  działań 

podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru Ochrony 
Uzdrowiskowej Miłomłyn” 

5. Podjęcie  uchwały w sprawie uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Miasta 
i Gminy Miłomłyn na lata 2017-2031.

6. Uchwalenie budżetu Miasta i Gminy Miłomłyn na 2017 rok:
• wystąpienie  Burmistrza  w  sprawie  projektu  budżetu 

i  przedstawienie  opinii  RIO  o  projekcie  uchwały  budżetowej  oraz 
możliwości sfinansowania deficytu roku 2017,

• odczytanie opinii komisji stałych Rady Miejskiej,
• odczytanie  wniosków komisji,  które  zostały uwzględnione przez Burmistrza 

w projekcie uchwały budżetowej,
• odczytanie  wniosków  komisji  nieuwzględnionych  przez  Burmistrza 

w projekcie uchwały budżetowej,
• dyskusja nad projektem uchwały budżetowej,
• głosowanie nad uchwałą budżetową.

7. Podjęcie uchwał w sprawie:
• przejęcia  przez  Gminę  Miłomłyn  zadania  publicznego  polegającego  na 

obowiązku  sprzątania  ulic  i  chodników,  a  także  utrzymania  zimowego 
chodników na terenie miasta Miłomłyn w ciągu ulic powiatowych w 2017 r.,
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• zatwierdzenia  realizacji  projektu  pt.  „Miłomłyn  eksperymentuje” 
współfinansowanego  przez  Unię  Europejską  w  ramach  Europejskiego 
Funduszu Społecznego,

• nabycia nieruchomości,
• określenia  wzorów deklaracji  oraz  informacji  dotyczących podatku  rolnego, 

leśnego i od nieruchomości,
• ustalenia wydatków niewygasających z końcem roku 2016,
• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 

2016-2031,
• rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia prawa złożonego przez Pana 

Zdzisława Beksę.
8. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów  
9. Wolne wnioski i informacje
10. Zakończenie obrad sesji

Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o dołączenie do punktu 7 porządku obrad 
„Podjęcie uchwał w sprawie” projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej 
w Miłomłynie Nr XXXI/153/2016 z dnia 30 listopada 2016 r. w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od nieruchomości. Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu komisji 
Rady Miejskiej. Następnie poddał wniosek pod głosowanie.  

„Za” przyjęciem wniosku głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został poszerzony o dodatkowy 
projekt uchwały.

Adn. pkt 2. Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół z ostatniej sesji był 
wyłożony do wglądu i radni mogli się zapoznać z jego treścią przed sesją. Radni nie zgłosili 
uwag do protokołu i w związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek 
o przyjęcie protokołu bez odczytywania.

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Następnie  Przewodniczący  Rady  zaproponował  przejście  do  kolejnego  punktu 
porządku obrad: „Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów”. 

Adn. pkt 3. Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

W tym czasie na sesję Rady przybyły radne: Joanna Dzika i Joanna Karabinowska.

Adn. pkt 4. Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  przedstawił  informację 
z działalności w okresie między sesjami oraz działań podejmowanych w kierunku utworzenia 
uzdrowiska w Miłomłynie.  

Informacja wg załącznika
Nr 3 do protokołu.
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Do przedstawionej informacji nie zgłoszono pytań.

Adn. pkt 5. Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Radosław  Gross  odczytał  uchwałę  Składu 
Orzekającego  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w  Olsztynie  z  dnia  30  listopada 2016  r. 
w sprawie  pozytywnej opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Miłomłyn 
projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2031.

Uchwała RIO wg załącznika
Nr 4 do protokołu.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  w  sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2017-2031 
był  omawiany  na  wspólnym  posiedzeniu  komisji  Rady  Miejskiej.  Komisje  pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o przyjęcie uchwały 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 
2017-2031.

„Za”  podjęciem  uchwały  głosowało  13  radnych,  „przeciw”  0,  „wstrzymał  się” 
1 radny.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2017-2031 została podjęta.

Uchwała Nr XXXII/167/2016
wg załącznika Nr 5 do protokołu.

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zaproponował  przejście  do  kolejnego 
punktu porządku obrad „Uchwalenie budżetu Miasta i Gminy Miłomłyn na 2017 rok”.

Adn. pkt 6. Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Gross udzielił głosu Burmistrzowi 
Miasta i Gminy Stanisławowi Siwkowskiemu, który odczytał wystąpienie w sprawie projektu 
budżetu Miasta i Gminy Miłomłyn na 2017 rok. 

Wystąpienie wg załącznika  
Nr 6 do protokołu.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Radosław  Gross  odczytał  uchwałę Nr  RIO.VIII-
0120-638/16  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Olsztynie  z  dnia 
30 listopada 2016 r. w sprawie  pozytywnej  opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta 
i Gminy Miłomłyn projekcie uchwały budżetowej na 2017 r. oraz uchwałę Nr RIO.VIII-0120-
640/16  w  sprawie  pozytywnej  opinii  o  możliwości  sfinansowania  deficytu  budżetowego 
przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Miasta i Gminy Miłomłyn na 2017 rok.
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Uchwały RIO wg załącznika
Nr 7-8 do protokołu.

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poprosił  Skarbnika  Miasta  i  Gminy 
o  odczytanie  opinii  komisji  stałych  Rady  Miejskiej  w  sprawie  projektu  budżetu  Miasta 
i Gminy Miłomłyn.

Skarbnik Miasta i Gminy Sylwia Bartoszuk odczytała opinie komisji  stałych Rady 
Miejskiej w sprawie projektu budżetu Miasta i Gminy Miłomłyn na 2017 rok.

Opinie komisji wg załącznika
nr 9-12 do protokołu.

Następnie Skarbnik Miasta i Gminy poinformowała, że w przedstawionych opiniach 
nie zgłoszono wniosków do projektu budżetu.  W związku z tym nie może odnieść się do 
dwóch  kolejnych  punktów  dotyczących  wniosków  uwzględnionych  i  wniosków 
nieuwzględnionych przez Burmistrza Miasta i Gminy w projekcie uchwały budżetowej. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Radosław Gross zaproponował przejście 
do dyskusji nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Miłomłyn 
na  2017  r.  Poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na  wspólnym  posiedzeniu 
komisji.  Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały budżetowej. Zapytał,  czy ktoś 
chce zabrać głos w tej sprawie. 

Pytań  i  uwag  do  projektu  budżetu  Miasta  i  Gminy  Miłomłyn  na  2017  rok  nie 
zgłoszono.

W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o przyjęcie uchwały 
w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Miłomłyn na 2017 rok.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 2, „wstrzymało się” 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 
i Gminy Miłomłyn na 2017 rok została podjęta.

Uchwała Nr XXXII/168/2016
wg załącznika Nr 13 do protokołu.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski podziękował za uchwalenie budżetu 
Miasta i Gminy Miłomłyn na 2017 rok.

Następnie  Przewodniczący  Rady  zaproponował  przejście  do  kolejnego  punktu 
porządku obrad „Podjęcie uchwał w sprawie”.

Adn. pkt 7. Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Gross przedłożył projekty uchwał 
w sprawie:

przejęcia  przez  Gminę  Miłomłyn  zadania  publicznego  polegającego  na  obowiązku 
sprzątania ulic i chodników, a także utrzymania zimowego chodników na terenie miasta 
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Miłomłyn w ciągu ulic powiatowych w 2017 r.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o  przyjęcie uchwały 
w sprawie przejęcia przez Gminę Miłomłyn zadania publicznego polegającego na obowiązku 
sprzątania  ulic  i  chodników,  a  także  utrzymania  zimowego  chodników na  terenie  miasta 
Miłomłyn w ciągu ulic powiatowych w 2017 r. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  przejęcia  przez  Gminę 
Miłomłyn  zadania  publicznego  polegającego  na  obowiązku  sprzątania  ulic  i  chodników, 
a  także  utrzymania  zimowego  chodników  na  terenie  miasta  Miłomłyn  w  ciągu  ulic 
powiatowych w 2017 r. została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXII/169/2016
wg załącznika Nr 14 do protokołu.

zatwierdzenia realizacji projektu pt. „Miłomłyn eksperymentuje” współfinansowanego 
przez Unię Europejską w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o przyjęcie uchwały 
w  sprawie  zatwierdzenia  realizacji  projektu  pt.  „Miłomłyn  eksperymentuje” 
współfinansowanego przez Unię Europejską w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zatwierdzenia  realizacji 
projektu  pt.  „Miłomłyn  eksperymentuje”  współfinansowanego  przez  Unię  Europejską 
w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXII/170/2016
wg załącznika Nr 15 do protokołu.

nabycia nieruchomości

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniu komisji Rady. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.
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W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o przyjęcie uchwały 
w sprawie nabycia nieruchomości.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie nabycia  nieruchomości 
została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXII/171/2016
wg załącznika Nr 16 do protokołu.

określenia wzorów deklaracji oraz informacji dotyczących podatku rolnego, leśnego i od 
nieruchomości

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniu komisji Rady. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o przyjęcie uchwały 
w  sprawie  określenia  wzorów  deklaracji  oraz  informacji  dotyczących  podatku  rolnego, 
leśnego i od nieruchomości.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie określenia wzorów deklaracji 
oraz informacji  dotyczących podatku rolnego,  leśnego i  od nieruchomości  została  podjęta 
jednogłośnie.

Uchwała Nr XXXII/172/2016
wg załącznika Nr 17 do protokołu.

ustalenia wydatków niewygasających z końcem roku 2016

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniu komisji Rady. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o przyjęcie uchwały 
w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z końcem roku 2016. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 1 radny.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  ustalenia  wydatków 
niewygasających z końcem roku 2016 została podjęta.

Uchwała Nr XXXII/173/2016
wg załącznika Nr 18 do protokołu.

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2016-2031
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Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniu komisji Rady. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o przyjęcie uchwały 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2016-
2031.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 1 radny.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2016-2031 została podjęta.

Uchwała Nr XXXII/174/2016
wg załącznika Nr 19 do protokołu.

rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia prawa złożonego przez Pana Zdzisława 
Beksę

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniu komisji Rady. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o przyjęcie uchwały 
w  sprawie  rozpatrzenia  wezwania  do  usunięcia  naruszenia  prawa  złożonego  przez  Pana 
Zdzisława Beksę.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 1 radny.

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  uchwała w sprawie rozpatrzenia  wezwania do 
usunięcia naruszenia prawa złożonego przez Pana Zdzisława Beksę została podjęta. 

Uchwała Nr XXXII/175/2016
wg załącznika Nr 20 do protokołu.

zmiany uchwały Rady Miejskiej w Miłomłynie Nr XXXI/153/2016 z dnia 30 listopada 
2016 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniu komisji Rady. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o przyjęcie uchwały 
w  sprawie  zmiany  uchwały  Rady  Miejskiej  w  Miłomłynie  Nr  XXXI/153/2016  z  dnia 
30 listopada 2016 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 1 radny.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie zmiany  uchwały  Rady 
Miejskiej w Miłomłynie Nr XXXI/153/2016 z dnia 30 listopada 2016 r. w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości została podjęta. 

Uchwała Nr XXXII/176/2016
wg załącznika Nr 21 do protokołu.

Adn. pkt 8. W związku  z  brakiem  zgłoszonych  interpelacji  i  zapytań,  odpowiedzi  nie 
udzielano.

Adn. pkt 9. Sołtys  Sołectwa Tarda,  pani  Małgorzata  Pierzchała  zapytała,  czego dotyczy 
uchwalona  przez  Radę  Miejską  zmiana  uchwały  Rady  w  sprawie  określenia  wysokości 
stawek podatku od nieruchomości.   

Skarbnik Miasta i Gminy Sylwia Bartoszuk poinformowała, że zmiana tej uchwały nie 
dotyczy zmiany wcześniej  uchwalonych stawek podatku.  Zmiana dotyczy doprecyzowania 
zapisów uchwały zgodnie z ustawą o podatkach i opłatach lokalnych. 

Sołtys Sołectwa Majdany Wielkie, pani Elżbieta Kucińska zapytała, kto opiekuje się 
starą drogą E 7 na odcinku Miłomłyn-Wólka Majdańska. Droga ta w okresie zimy nie jest 
posypywana piaskiem. Drogę przez Majdany Wielkie odśnieża powiat. 

Sołtys Sołectwa Liksajny,  pani Donela Zegadło stwierdziła, że nie byłoby zapewne 
pytania  Sołtysa  Tardy,  gdyby  sołtysi  usłyszeli  krótką  informację  na  temat  każdej 
podejmowanej  uchwały.  Słuchając  planów  przyszłorocznego  budżetu  nasunęła  jej  się 
refleksja, czy Rada nie powinna zastanowić się nad przejęciem przez Gminę Miłomłyn drogi 
w Liksajnach. Problem związany z remontem tej drogi istnieje od pół wieku. Z kolei od Rady 
słyszy, że budżet gminy nie wytrzyma remontu tej drogi. Jej zdaniem planowana do remontu 
droga Majdany Wielkie-Bynowo, która jest w lepszym stanie, jest mniej ważna, jak droga 
przez  Liksajny.  Zasugerowała  rozpoczęcie  inwestycji  związanej  z  remontem  tej  drogi 
i rozłożenie jej na kilka lat. Droga przez Liksajny i do Wińca została utwardzona, ale wybijają 
się nowe dziury. Droga ta wymaga odwodnienia. Na swoim budynku znajdującym się przy tej 
drodze zauważyła pęknięcia. Zapytała, do kiedy mieszkańcy Liksajn będą słuchać tłumaczeń, 
że naprawa drogi nie kwalifikuje się do uzyskania dofinansowania z jakiegokolwiek projektu. 
Może należy wspólnie zastanowić się, czy nie warto tych narzekań wziąć pod uwagę.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy Stanisław Siwkowski  poinformował,  że  droga,  o  której 
wspomniała  Sołtys  Sołectwa Majdany Wielkie,  pani  Elżbieta  Kucińska jest  jeszcze  drogą 
powiatową. Od 2 stycznia 2017 r. stanie się drogą gminną. Ze względu na wysokie koszty 
utrzymania  gmina  nie  będzie  posypywać  tej  drogi  na  całym odcinku,  tylko  na  zakrętach 
i w miejscach tzw. „mijanek”. Nawiązując do stanu drogi w Liksajnach stwierdził, że inne 
drogi na terenie gminy też są w złym stanie technicznym. Rozważał kiedyś sprawę przejęcia 
tej drogi przez gminę, ale gminy nie stać na jej remont i utrzymanie. Powiat tłumaczy, że nie 
ma pieniędzy na remont tej drogi, gdyż inwestuje, m.in. w modernizację szpitala w Ostródzie. 
Dokumentacja  na  remont  tej  drogi  traci  ważność  na  początku  przyszłego  roku.  Spróbuje 
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przekonać przedstawicieli powiatu, że można by zrobić nakładkę asfaltową na tej drodze bez 
położenia chodników.

W nawiązaniu do uwagi Sołtysa Sołectwa Liksajny,  pani Doneli  Zegadło odnośnie 
podejmowanych uchwał, Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Gross poinformował, że 
projekty uchwał są omawiane na posiedzeniach komisji Rady. Zaprasza sołtysów na komisje. 
Informacje o terminie i tematyce posiedzeń komisji są zamieszczane w Biuletynie Informacji 
Publicznej. Posiedzenia komisji nie są zamknięte. Sołtysi mogą przychodzić i zabierać głos w 
danym temacie. Natomiast powtórne omawianie treści uchwał w trakcie sesji wydłuża czas jej 
trwania.  Posiedzenia  komisji  są  m.in  po  to,  żeby  omówić  ewentualne  wątpliwości. 
Jeżeli  sołtysi  życzą  sobie,  to  do  zawiadomienia  o  sesji  będą  dołączane  zawiadomienia 
o posiedzeniu komisji.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że od czterech lat nie 
wzrosły podatki na terenie gminy, a na rok przyszły zostały obniżone o 0,9 % w stosunku do 
roku bieżącego. 

Radna  Zdzisława  Milkowska  zasugerowała,  żeby  zaprosić  na  sesję  Rady  Starostę 
Powiatowego,  Wicestarostę  oraz  dyrektora  Zarządu  Dróg  Powiatowych,  by  wysłuchali 
bolączek radnych. Stwierdziła, że Wicestarosta dba o drogi ze swojego okręgu wyborczego. 
Spowodował, że na dobre drogi powiat położył znowu asfalt. Jest radną od kilku kadencji. 
Słyszy, jak ciągle obiecuje się mieszkańcom Liksajn remont tej drogi, a tam nic się nie dzieje.

Radny Grzegorz Walaszczyk w nawiązaniu  do sprawy odśnieżania  dróg w okresie 
zimy poinformował, że w miejscowości Ligi mieszka dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych. 
Miesiąc  temu  wystąpił  problem  oblodzenia  drogi  powiatowej  Miłomłyn-Bynowo,  co 
spowodowało utrudnienie w korzystaniu z drogi przez pojazdy. Dyrektor ZDP wiedząc o tym 
problemie nie skierowała na tą drogę piaskarki. 

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że dyrektor Zarządu 
Dróg  Powiatowych  nie  skierowała  na  tą  drogę  piaskarki,  bo  pomimo  ogłoszonych 
4  przetargów,  nie   rozstrzygnięto  ich  z  uwagi  na  brak  chętnych  do  posypywania  dróg 
w obwodzie ostródzkim.

Radny  Grzegorz  Żmijewski  poinformował,  że  w  przyszłym  roku  będzie  musiał 
niestety wpłynąć wniosek odnośnie przejęcia  przez Gminę Miłomłyn drogi w Liksajnach, 
gdyż zostały wyczerpane wszelkie możliwości dofinansowania remontu tej drogi. Otrzymał 
z Zarządu Powiatu odpowiedzi na wcześniej  wysłane pisma. Wynika z nich,  że droga nie 
dostanie żadnego dofinansowania dopóki jest w zarządzie dróg powiatu. Musi zostać przejęta 
przez gminę i  dopiero wówczas  gmina będzie  mogła skorzystać z  dofinansowania z  Unii 
Europejskiej  w  ramach  jakiegoś  programu.  W budżecie  powiatu  na  rok  2017  nie  ujęto 
remontu  tej  drogi.  Zaproponował,  by  wstrzymać  się  ze  spotkaniem  z  przedstawicielami 
powiatu,  gdyż  wysłał  skargę  do  Wojewody  Warmińsko-Mazurskiego  na  działania  Rady 
Powiatu w sprawie tej drogi. Należy poczekać na odpowiedź Wojewody.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  nie  należy 
przejmować drogi, którą powinien wyremontować powiat. Powiat ma większe możliwości. 
Gmina może dołożyć do jej remontu 10 %, bądź 20 % wartości inwestycji. 
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W dalszym ciągu obrad Sołtys  Sołectwa Liksajny,  pani  Donela  Zagadło  poruszyła 
sprawę  przepustu  na  drodze  gminnej  w  Liksajnach  prowadzącej  do  posesji  pana 
Kazimierczyka.  Dodała, że przepust był zarwany, obecnie jest naprawiony, ale w dalszym 
ciągu stoi tam woda. Jej zdaniem wystarczyłoby wyczyścić rów na małym odcinku. 

Na  zakończenie  sesji  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  oraz 
Przewodniczący  Rady Miejskiej  Radosław  Gross  złożyli  radnym oraz  sołtysom życzenia 
noworoczne.   

Adn. pkt 10. W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  XXXII  sesji  Rady  Miejskiej 
Przewodniczący dokonał zamknięcia obrad.

Na tym protokół zakończono.
Protokółowała:
K. Staszyńska Przewodniczący Rady Miejskiej

Radosław Gross
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